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Årsberättelse för 

Lycke Samfällighetsförening 

1 maj 2023 – 30 april 2024 

 

 
 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft återkommande 

kvartalsmöten i vår förening. 

Mycket har hänt i föreningen, mycket har förbättrats, mycket kommer 

att förbättras, mycket har arbete har lagts ner för att engagera övriga 

Lycke-bor, sist men inte minst ”vi är fortfarande på gång”. 

 

Numera finns en uppdaterad förteckning på de personer som har 

permanentboende i Lycke och de personer som har fritidsboende 

inom Lycke. Förteckningen finns hos revisorn och ordförande. 

Vår revisor Inger Holm avgår till årsmötet och ny auktoriserad  

revisor, Radita finns i Klippan, är engagerad.  

Kostnad ca 280:-/hus/år x 114 boende = 31.920:-, kostnaden belastar 

Samfällighetens konto. 

 

Ingen har väl missat uppdateringen försköningen av Emmasjön. 

Vilken oas idag.  

Fast badplatsen är under lupp, kommer att färdigställas snarast, 

närmare bestämt 14 juli 2024. Fräsning av stranden och upprensning 

av gräs och tuvor därefter två lass ny sand. Belastar fiskekontot.  

 

Flera, ja ett flertal boende har hört av sig till Samfälligheten och gett 

beröm om vägarna inom  Lycke ”har aldrig varit så bra”. Detta beröm 

har faktiskt även påtalats vintertid. 

Fortfarande så kör vår eminente Erik, hus 85, med sin antika traktor,  

och håller vägarna intakta. 

 

Fisket i Emmasjön, ja det utvecklas ständigt. Det fiskas på, lör- 

söndagar samt röda dagar. Det fungerar alldelels utmärkt och är från 

och till mycket välbesökt. Inte att förglömma våra 3 fasta fiskevärdar 

som ser till, att allt fungerar vid sjön.  
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Som vanligt har vi försökt engagera våra medlemmar i det gågna årets 

aktiviteter, såsom:  

- Fisket 

- Tipspromenader 

- Meta tävling för juniorer 

- Kräftskiva 

- Sommarfest 

- Växtbytar eftermiddag 

- Irländsk afton 

- Ärtsoppe kväll 

- Grillafton 

- Adventsfirande 

 

Något som måste påpekas när det gäller ekonomin är att en hel del av 

allt arbete och utförande inom Samfälligheten måste numera köpas in.  

Tidigare genom åren har en del arbete byggt på frivillighet från 

föreningens medlemmar, men här har med årens gång en förändring 

skett.  

Det är ordförande Roland Isaksson som idag håller i alla trådar 

som rör Lycke Samfällighet. 

 

Fr o m 1/5 2024 har inkomsterna mellan Fiskekassan och 

Samfällighetens kassa separerats. 

Historiskt sett så har en del av inkomsterna från Fiskekassan överförts 

till Samfällighetens konto och därmed varit till gagn för våra 

medlemmar gm subventionering av t ex den årliga medlemsavgiften. 

Styrelsen har insett, att det finns inget intresse eller mycket lite 

intresse för deltagande i Föreningens arbete, därför har denna 

förändring utmynnat i: 

att inkomsterna som fisket genererar skall komma Emmasjön och 

dess omgivning till godo, som en naturskön friplats för alla att 

vistas i.  

 

Information: Tilläggas att på schemat inför hösten 2024 kommer 

kantklippning av träd och buskar samt upprensning av dikena runt 

vägarna att ske, preliminärt vecka 28-29.  
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Vägtrummor som är i behov av akut rensning detta sker under  

hösten 2024. 

 

Viktigt: 

Med tanke på framtiden inom vår förening, finns intresse hos 

någon/några Lycke-bor att ingå i vårt styrelse arbete? 

Kontakta Ordförande. 

 

 

 

Styrelsen i juni 2024 

 

 

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Ordförande Roland Isaksson 

 

 

 

 

 

 

 


